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SAIS Tuition and Fee Schedule 2026/2027

Application Fee 2,000 RMB
School Development Fee (One -time fee ) 20,000 RMB

Tuition Payment Options
Grade Level Year (1 payment) Semester (2 payments)

ELE (Pre-school) 148,000 RMB 80,000 RMB
Kindergarten 158,000 RMB 88,000 RMB
Grades 1 - 3 208,000 RMB 110,000 RMB
Grades 4 - 5 228,000 RMB 120,000 RMB
Grades 6 - 8 258,000 RMB 138,000 RMB
Grades 9 - 12 278,000 RMB 148,000 RMB

Sibling Tuition
Sibling Tuition Percentage of Tuition Due

2nd child 95%
3rd child 90%
4th child 85%

Transportation Fees （Optional）
Pick-up and Drop-off Location Annual Cost

Shekou (within 3 km) 12,000 RMB
Nanshan (within 3-10 km) 13,500 RMB
Other (10+ km) 15,000 RMB

Meal Fees
*Early-Years: breakfast, lunch & snacks RMB 60/child/day.
*Primary / Middle / High School: Optional breakfast RMB 15; lunch&snacks
RMB 60.
The daily charge (snacks included) is billed by semester or school year. For
food-safety reasons food-delivery is not permitted. Order meals for your child
through the school-catering mini-program.

Uniform Cost Regular and PE uniforms can be purchased online via the uniform
mini-program or on site at the Administration Office. Uniforms are required
Mon–Thu; students may wear their own clothes on Fridays. Please complete
the purchase at least one day before the semester starts.

Other Fees Examination fees (AP, SAT, TOEFL, university application, etc.), external
competitions, third-party after-school services, and summer / winter camps
will be charged separately.
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1. Application Fee
A one-time, non-refundable and non-transferable fee covering the processing of admission tests and interviews. All new students
must pay this fee upon submission of the application; it cannot be offset against tuition or any other school charges.

2. School Development Fee
A one-time, non-refundable fee paid only by new students. It finances campus improvements such as new or renovated buildings,
facility upgrades, student devices (iPads / laptops) and classroom consumables.

3. Secure Placement
To secure a continuing student’s place for the next academic year, the family must pay this fee before the end of February (early-bird
deadline). The payment is non-refundable and will be credited toward the annual tuition. Missing the deadline could possibly forfeit
the seat to wait-listed applicants.

4. Tuition
Includes access to school based after school activities on availability, teacher support and mentorship, all learning materials and
resources, use of school technology, stationery, Wi-Fi, and access to sports, music and art facilities. It also includes all compulsory
domestic or overseas study trips. Students G6 and above are issued an individual MacBook to use will actively enrolled.

5. Mid-Year Entry Policy
Mid-year entrants are charged tuition on a per semester basis by their first day of attendance and remaining days in the school year.
Students may not start classes until all fees are paid in full. Report cards and academic records will be withheld until outstanding
balances are settled. Bus and meal fees are also calculated on a per-day basis for the remainder of the semester.

6. Refund Policy

 Tuition

Early Withdrawal Request Annual Tuition Refund Semester Tuition Refund

Before school year starts 80% 40%

Before end of 1st quarter of School Year 60% 20%

During 2nd quarter of School Year 40% 0%

During 3rd quarter of School Year 20% 20%

During 4th quarter of School Year 0% 0%
 The application fee and school development fee are one-time charges and non-refundable.
 There are no refunds for temporary leave.
 There are no refunds if the student is expelled from the school, or asked to leave, because of serious offense, or breaking of the

school rules.
 A completed written Withdrawal Form must be turned in to the Admission office at least one week prior to the student’s last day.
 The issuance of any refunds, academic reports, or certificates is contingent upon the completion of the withdrawal process, the

return of all school property, and the settlement of all outstanding fees with the school.

 Transportation Fee and Meal Fee
 School Bus: Please confirm your need for the service before payment. Due to upfront costs incurred for scheduling and routing, the

fee is non-refundable once paid, regardless of cancellation reason.
 Meals: Upfront ingredient purchase and preparation costs are incurred by the caterer. For absences of 3 or more consecutive days,

submit a request via the meal-ordering mini-program at least one day in advance; the corresponding fee will be refunded by the
caterer at the end of the semester. Requests made late or for shorter absences will not be refunded.

7. SAIS Bank Information
Receiver Account Name: SHENZHENAMERICANINTERNATIONALSCHOOL
Receiver Bank Account No.: 7458 6940 7589
Receiver Bank Account Name: BANK OF CHINA SHENZHEN XIANGMI BRANCH
Swift code: BKCHCNBJ45A
Bank Address: 1 st Floor, Nongke Business Office Building, No. 8133 Hongli West Road, Futian District, Shenzhen
SAIS Address: Shekou Youth Center Building B.C, No. 82,Gongyuan Rd, Nanshan District, Shenzhen, China
Note:
1. The bank account above can accept foreign currency such as USD and EUR.
2. The overseas remittance must be foreign currency such as USD and EUR, and each payment shall be equivalent or below 50,000USD.
3. It is critical that the names of all students must accompany the wire transfer payment instructions. Please inform admission office once
the payment is made at admissions@szsais.org or 0755-86316699.

Amended Jan, 2026
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2026/2027 学年深美外籍人员子女学校学费表
申请费 2,000 RMB

学校发展基金（一次性支付） 20,000 RMB

学费缴付方式

年级 学年（一次性支付） 一学期（分两期支付）

早期教育（4岁以下） 148,000 人民币 80,000 人民币

幼儿园（5岁） 158,000 人民币 88,000 人民币

一至三年级 208,000人民币 110,000人民币

四至五年级 228,000人民币 120,000人民币

六至八年级 258,000人民币 138,000人民币

九至十二年级 278,000 人民币 148,000人民币

家庭兄弟姐妹学费
家庭兄弟姐妹学费 按比例缴纳学费

第二个孩子 95%
第三个孩子 90%
第四个孩子 85%

交通费 （如申请校车服务）
接送地点 一学年费用

蛇口（3公里范围内） 12,000 人民币

南山区（3-10公里范围内） 13,500 人民币

其他（10公里范围外） 15,000 人民币

餐费
幼儿园：早餐、午餐、下午茶 60元/人餐
小初高：早餐 15元/人餐
小初高：午餐+下午茶 60元/人餐
学生餐费（含点心）按日计算，按学期或学年收取。为了学生饮食安全，学校不
允许学生点外卖。您可通过校餐订餐小程序为孩子订餐。

校服费用 学校校服分为常服和运动服学生可以根据需求自己在校服小程序上购买，也可以
在教务办公室现场采购。学校要求周一至周四穿着校服，每周五学生可以穿着个
人服装。家长必须在开学前至少一天购买校服。

其他费用 考试费（AP/SAT/托福考试费、大学申请费等）、各类竞赛、校内第三方提供的
合作课后服务、夏/冬令营费用等均需单独收取。
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1. 申请费：此费用为一次性费用用于处理申请入学测试和面试等流程安排，所有新生均需缴纳，不予退还且不可转让，不

得从学费或其他学校费用中抵扣。申请费需在提交申请时缴纳。

2. 学校发展基金：学校发展基金是一次性支付的不可退还的费用，用于支持学校对设施的投入和相关开支，包括新建或翻

新的土建项目、校园设施的更新换代、学生使用的电子设备，如 iPad 或笔记本电脑、以及教学中使用的消耗品。此费

用仅向新生收取。

3. 学位留位费：为了确保在校生下一年的学位，续读学生家庭收到通知后于 2 月底前支付学位预定费可享受早鸟学费优

惠。该费用用于保留已录取或已在校学生的学位，一经缴纳，概不退还。学位预定费将在应付学费总额中扣除。

4. 学费：费用包含校内课后活动（视名额而定）、教师辅导与学业支持、全部学习资料与资源、校内科技设备、文具、无

线网络，以及体育、音乐、美术设施的使用。还涵盖所有学校要求参加的国内或海外研学活动。六年级及以上学生在读

期间每人配发一台苹果电脑使用。

5. 学年中入学政策：学年中入学的学生，学费基于学期学费并按实际入学天数计算。学生须在所有费用缴清后才能入学。

如有欠费等不良行为，学生成绩等档案报告将被拒绝给予直到费用缴清为止。校车费、餐费等将根据该学期剩余在校天

数计算。

6. 退款政策

 学费

退学申请时间 学年学费退款比例 学期学费退款比例

学年开学前 80% 40%

在四分之一学年结束前退学 60% 20%

在二分之一学年期间退学 40% 0%

在四分之三学年期间退学 20% 20%

在第四期学年期间退学 0% 0%

 申请费和学校发展基金为一次性费用，恕不退款。

 临时请假不予退款。

 如学生严重违反学校纪律或破坏校规被开除或劝退的，恕不退款。

 申请退学的学生须至少在退学日之前一周提交完整的书面退款申请至招生中心。

 任何退费或学习报告或证明的签发，取决于家长是否已办妥离校手续，学生是否已归还所有学校物品，以及是否已与学

校结清各项费用。

 校车费和餐费

 请在付款前仔细确认校车服务的需求。由于校车服务会产生一定的前置成本，一旦付款，如因任何原因取消，将无法退

还费用。

 餐费：供应商需提前采购食材并产生备餐前置成本，连续请假≥3天须至少提前一天在订餐小程序提交申请为准，学期

末由供应商统一退还对应餐费；未按要求申请或其他情形不予退费。

7. 银行信息

深圳市深美外籍人员子女学校账户信息如下：
收款单位：深圳市深美外籍人员子女学校
收款账号：7458 6940 7589
开户行：中国银行深圳香蜜支行
银行代码: BKCHCNBJ45A
开户行地址：深圳市福田区红荔路 8133 号农科商务办公楼一层
学校办学地址：深圳市南山区蛇口公园路 82 号青少年活动中心 BC 座

备注：
1. 可接受境外外币汇款。
2. 境外汇款必须为外币，且每笔金额等值 5 万美元以下。
3. 汇款时须注明学生姓名这很重要。付完款后请通过邮件 admissions@szsais.org 或拨打 0755-8631 6699 通知招生办。

修订于 2026 年 1 月
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